
Connie har foretaget et 
sporskifte i sit arbejdsliv, 
som har bragt ny  
arbejdglæde… 
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Hvorfor har du valgt at blive 

pædagogmedhjælper? 

- Fordi jeg havde et behov for at 

lave noget helt andet, og jeg ville 

rigtig gerne arbejde med børn. 

Jeg var butikschef, og der var det 

meget bare tal og tal. Derudover 

havde jeg et stort ansvar, som 

jeg ikke har på samme måde nu. 

Her er børnene i centrum, og det 

er dem og deres hverdag, det 

drejer sig om. 

Hvad giver det dig at være 

pædagogmedhjælper, både 

personligt og fagligt? 

 - Personligt går jeg langt gladere 

hjem, end jeg gjorde på mit tidli-

gere job, og kommer derfor også 

glad på arbejde. Det er faktisk 

hyggeligt at komme på arbejde; 

jeg møder børn, som er glade og 

sjove, og bare det at være sam-

men med dem er en glæde. Og 

så er der heller ikke to dage, der 

er ens; hvilket også er et stort 

plus. 

- Fagligt er det at medvirke til, at 

børnene har en god dag, meget 

givende. Det kan være at lave no-

get med dem, trøste dem, når 

der brug for det, eller bare snak-

ke med dem. Og alle har behov 

for at snakke, ikke kun de stille, 

men også de mere vilde børn, 

som, når man først har dem på 

tomandshånd, er helt anderle-

des. Børn viser deres behov for-

skelligt og reagerer forskelligt på 

mange ting. Jo mere man lærer 

dem at kende, jo bedre forstår 

man, hvornår og hvorfor de 

reagere, som de gør, og hvad de 

har brug for. Også bare det at 

kunne være der for dem, oplever 

jeg er vigtigt, og er for mig også 

virkelig en glæde og en tilfreds-

stillelse. Pædagogerne har også 

andre opgaver og ting, de skal, 

hvor jeg som medhjælper kan 

være sammen med børnene hele 

tiden. Og når jeg er med børne-

ne, skal jeg heller ikke observere 

og vurdere dem på samme måde 

som pædagogerne. 

Og fin forældrekontakt 

- Jeg synes også, jeg har en god 

dialog med forældrene. Og selv 

om jeg ikke er pædagog, kommer 

de også til mig, f.eks. for at høre, 

hvordan dagen er gået for deres 

barn. Kort sagt er jeg på alle må-

der rigtig glad for min beslutning 

om at skifte spor. ■

 

Connie er pædagogmedhjælper 
 i Tranbjerg Dagtilbud.  

Læs herunder, hvorfor det giver 
Connie glæde at være sammen med 
børnene og medvirke til at gøre  
en forskel i deres hverdag. 

 

 

Tranbjerg Dagtilbud – Sammen gør vi en forskel! 


